
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
21.08.2023 kl. 17- 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
 
Christina Rinaldo, Lærer, medarbejderrepræsentant 
Jeanne Castenskjold, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 
 

 Afbud:  
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentantsuppleant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
 
 

Vedhæftet – bedes læst 
inden mødet 

Udkast til skolens arrangementer etc. 
Udkast til lejrskole (specifik) 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden SP 

Referat:  
Godkendt. 

 

Punkt 2 5 min. 
B 

Omkonstituering SP 

Skift af bestyrelsesmedlem og suppleant 
Louise bliver suppleant mens Bo indtræder i bestyrelsen.  

 
 

Punkt 3 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR/Jeanne/Elevråd 

Referat: 



KKFO: I Tryk16 er der arbejdet med indkøring af de 22 nye børn.  
Der er fælles fodboldturnering i september, hvor der skal kæmpes mod andre 
KKFO´er.  
Personalet har haft deres første personalemøde i sidste uge, hvor der blandt andet var 
fokus på samarbejdet mellem Tryk16 og Kennedygården.  
Pga. faldende elev/børnetal er flere af pædagogerne varslet ned i tid.  
 
På skolen er vi kommet godt i gang med morgensamlinger og der venter en snarlig 
høstfest. Der er gang i mange spændende projekter.  
At være mobilfri er gået fint.  
 
Elevrådet har første møde i morgen efter der er blevet valgt repræsentanter i de 
forskellige klasser. Onsdag i denne uge er der fælles kommunal elevrådsdag.  
 

 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen/KKFO LL/JL/MU 

Opstart nyt skoleår 
Mobilfri 
Mange nye indsatser 
Ny sekretær 
Referat: 
Vi startede op med eleverne en torsdag, hvilket har givet en god og rolig start.  
Inden eleverne mødte ind var der forskellige workshops for lærerne.  
Vi har efter fjorten dage uden fået ansat en ny skolesekretær.  
Der er ikke kommet henvendelser ift at vi er blevet mobilfri skole.  
Der er af skolens leder og lærernes TR udarbejdet en skoleplan indeholdende de 
indsatser vi skal arbejde med i skoleåret. Temaerne er: 

- Teamsamarbejde med teamkontrakt  
- Kommunikation – både intern og ekstern 
- Tiltrækningskraft 
- Verdensmålene i fokus 
- To-lærer på i dele af matematikundervisningen  
- Læseindsats 
- Sygefravær og arbejdsmiljø  
- Den gode fortælling om Randersgades Skole  
-  

 
 

Punkt 4 15 min 
O 

TU23 LL 

Medarbejder trivselsundersøgelsen 
 

Referat: 



Lotte gennemgik medarbejdertrivselsundersøgelsen fra 2023. Resultaterne er rigtige 
flotte på både skole og KKFO. Skolens MED har udvalgt et par fokuspunkter, som der 
skal arbejdes med i den kommende tid.  

 

Punkt 5 10 min.  
B 

Skoleudviklingssamtalen LL 

Evaluering 
- Referat fra forvaltningen er ikke klart endnu 

Referat: 
Samtalerne og debatterne til skoleudviklingssamtalen var meget givende. Det var 
godt, at både ledelse, elever, lærer og forældre var med til hele samtalen.  
Når vi modtager referatet, vil bestyrelsen tage stilling til om vi næste år skal lave et 
separat referat som supplement og et redskab til det videre arbejde.  
Man kan overveje deltagelse af flere lærere, så eksempelvis flere fag er repræsenteret 
til samtalen.  

 
Punkt 6 30 min. 

D/B 
Lejrskole  

- Samt principper for arrangementer o.a. 
LL/SP/Alle 
forældre 

Diskussion om nuværende principper for lejrskole og beslutning om hvordan det skal 
se ud fra skoleåret 2024/25 
 
Principper for arr. i skolen lejrskoler, praktikker m.m. – Mette, Christian og Søren 
Behandles også og samskrives med beslutninger om lejrskole 
 
Andre ad hoc udvalg: 
Principper for skole-hjem samarbejde– Ledelse og lærere 
Digitale læringsmidler – Lærerne og ledelsen 
 

Referat: 
Bestyrelsen ønsker, at der fastholdes tre lejrskoler. Udgangspunktet er at der er en 
betaling på 85 kroner pr påbegyndt døgn.  
Der er udarbejdet udkast for et princip for lejrskoler, og det sendes til kvalificering i 
lærerkollegiet. Herefter tages det op igen på et kommende bestyrelsesmøde.  
 
De øvrige nævnte principper er stadig under udarbejdelse.  
 
Bestyrelsen havde en drøftelse af brugen af digitale læremidler i undervisningen.  

 
 

Punkt 10 10 min. 
B 

Kommende vigtige datoer Alle 

Kommende vigtige datoer:  
- Indskrivningsmøder – kommende 0.klasser efterår 2023 
- Lotte laver en Doodle ift bestyrelsens morgenkaffe 
- Årets bestyrelsesmøder: 21/8, 19/9, 26/10, 29/11, 8/1, 5/3, 25/4 og 12/6 



- Møde med kontaktforældre den 26/10 efter skolebestyrelsesmødet 
- Sang i gården den 14/9 

 

Punkt 11 5 min. 
 

Evt.  SP 

 

Referat: 
Bestyrelsen vil undersøge om der er fonde, der kan ansøges ift midler til skolens 
bibliotek.  

 


